
Zápis 
ze zasedání školské rady při Gymnáziu v Havířově Podlesí, příspěvková 

organizace, konané dne 15.06.2019. 

--------------------------------------------------------------------------------------------

Označení zasedání 2/19

Přítomní členové školské rady: Prof. Ing. Vojtech Dirner, CSc. 
MUDr. Daniel Janíček
Mgr. Petra Pomykaczová
PhDr. et Mgr. Hana Čížová
Mgr. Jaroslav Stolařík 
Mgr. et Mgr. Alena Kotterbová

Omluveni: 0

Hosté: RNDr. Karel Foniok 

Program: I. Zahájení
II. Změna školního řádu 
III. Konec funkčního období ředitele 
IV. Různé

I. Zahájení

Jednání školské rady svolal předseda MUDr. Daniel Janíček, který přivítal členy a
ředitele školy RNDr. Karla Fonioka.

II. Změna ve školním řádu

Ředitel gymnázia RNDr. Karel Foniok informoval školskou radu o návrhu změn ve
Školním řádu (členové školské rady byli již předem se návrhy změn seznámeni),
které  se  týkají  hlavně  zavedení  elektronické  třídní  knihy.  Školská  rada  změny
schválila. 

III. Konec funkčního období ředitele
Ředitel školy RNDr. Karel Foniok seznámil školskou radu s tím, že po skončení
funkčního  období  ředitele  gymnázia  v  Havířově  –  Podlesí  už  nebude  dále
kandidovat na místo ředitele. Informoval také školskou radu, že některý z členů rady
bude osloven zřizovatelem k účasti na konkursu na místo nového ředitele školy.
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IV. Různé

Ředitel školy se rozloučil s členy školské rady. Školská rada poděkovala řediteli za
spolupráci při činnosti školské rady. 

Závěr:

Školská rada schválila změny ve Školním řádu. Školská rada vzala na vědomí konec
funkčního období ředitele RNDr. Karla Fonioka. Další spolupráce školské rady bude
pokračovat  po  jmenování  nového  ředitele  gymnázia  v  Havířově  Podlesí,
příspěvkové organizace. 

V Havířově 18.06.2019 ------------------------------

MUDr. Daniel Janíček

předseda školské rady
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